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Protokół Nr LVII/2023 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 29 czerwca 2023 roku 

Obrady LVII sesji rozpoczęto 29 czerwca 2023 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:09 

tego samego dnia (obrady zdalne). 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie z Ustawą z dnia 

11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli 

w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, 

obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych osobowych 

przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. 

LVII sesja Rady Powiatu Nowodworskiego, odbywająca się w dniu dzisiejszym, została 

zwołana na podstawie art. 15zzx pkt 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych 

rozwiązaniach zawiązanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2021 poz. 2095 

z póź.zm.) 

W okresie obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego organy stanowiące jednostek 

samorządu terytorialnego mogą zwoływać i odbywać sesje, a także podejmować 

rozstrzygnięcia, w tym uchwały, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godz. 09:00 

otworzył LVII sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady LVII sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w obradach uczestniczyło 18 

radnych (19 radnych statutowy skład Rady Powiatu Nowodworskiego). 

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Elżbieta Kapałka 

3. Krzysztof Kapusta 

4. Radosław Kasiak 

5. Mariusz Kraszewski 
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6. Katarzyna Kręźlewicz  

7. Anna Maliszewska  

8. Anna Małecka 

9. Marcin Manowski 

10. Zbigniew Niezabitowski  

11. Monika Nojbert 

12. Grzegorz Paczewski  

13. Kamil Szafrański  

14. Adam Szatkowski 

15. Zdzisław Szmytkowski  

16. Dariusz Tabęcki 

17. Mariusz Torbus 

18. Mariusz Ziółkowski  

Nieobecny Jan Serwatka 

Lista obecności załącznik nr 1 do protokołu. 

W sesji uczestniczyli goście: Jacek Kacperski – dyrektor Nowodworskiego Centrum 

Medycznego, Marek Rączka - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad LVII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2,3 do protokołu). 

Do zaproponowanego, rozszerzonego, porządku nie zgłoszono wniosków, Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji LVI/2023 z dnia 31.05.2023r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Nowodworskiego; 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok; 

3) absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok; 

4) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego; 

5) zmieniająca uchwałę budżetową na 2023 rok; 
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6) zaciągnięcia długoterminowego kredytu; 

7) powierzenia przez Powiat Gminie Zakroczym zadanie zarządzania drogą powiatową nr 

3001W Stara Wrona – Wojszczyce – Zakroczym – do drogi nr 62; 

8) powierzenia przez Powiat Gminie Pomiechówek zadania zarządzania drogą powiatową 

nr 2409W Pomiechówek – Nasielsk oraz drogą powiatową nr 2401Wśnadówko – Goławice – 

Pomiechówek w związku z realizacją projektu „Rozwój zrównoważonej multimodalnej 

mobilności w Gminie Pomiechówek i obszarze funkcjonalnym Warszawy”;  

9) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych; 

10) zwiększenia w roku 2023 zryczałtowanej kwoty w placówkach opiekuńczo- 

wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie Powiatu Nowodworskiego o 

wydatki związane z dofinansowaniem wypoczynku poza miejscem zamieszkania dzieci w 

wieku od 6 do 18 roku życia; 

11) przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy domowej na lata 2023 - 2025; 

12) przyjęcia Powiatowego Programu Oddziaływań Korekcyjno - Edukacyjnych wobec osób 

stosujących przemoc domową na lata 2023 - 2025; 

13) rocznego sprawozdania finansowego Nowodworskiego Centrum Medycznego w 

Nowym Dworze Mazowieckim za rok obrotowy od 01.01.2022r. do 31.12.2022r. 

5. Informacja dotycząca bieżącego funkcjonowania Nowodworskiego Centrum 

Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim wg. stanu na dzień 30.04.2023r. 

6. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad LVII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna 
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Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, 

Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kapałka 

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LVI/2023 z dnia 31.05.2023r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie powyższego protokołu. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 4 do protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady – poinformował, iż zgodnie z art. 30a ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 roku o samorządzie powiatowym Zarząd Powiatu, co roku, do dnia 31 maja przedstawia 

Radzie Powiatu raport o stanie powiatu. 

Raport o stanie Powiatu Nowodworskiego za 2022 rok został przesłany na adresy mailowe 

Radnych w dniu 31.05.2023r. oraz podany do publicznej wiadomości poprzez umieszczenie 

na stronie internetowej powiatu. 

Rada Powiatu rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia lub nieudzielenia Zarządowi absolutorium. Raport jest 

rozpatrywany w pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie powiatu 

przeprowadza się debatę. 

W debacie nad raportem o stanie powiatu mieszkańcy powiatu mogą zabierać głos. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie nad raportem o stanie powiatu składa do 

Przewodniczącego Rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami co najmniej 150 

mieszkańców powiatu. Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na 

który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o stanie powiatu. 

Nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców w sprawie zabrania głosu w debacie. 

Przewodniczący Rady otworzył debatę Rady Powiatu nad „Raportem o stanie Powiatu 

Nowodworskiego za 2022 rok”.  

- Krzysztof Kapusta – starosta – raport został przygotowany na podstawie informacji 

i materiałów sporządzonych przez kierowników wydziałów Starostwa oraz kierowników 
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powiatowych jednostek organizacyjnych. Rok 2022 przyniósł wiele zmian wypływających 

z otaczającej nas rzeczywistości. 24 lutego 2022r. rozpoczęła się inwazja Rosji na Ukrainę. 

Konsekwencją tego widoczną u nas jest, w kwestii bezpieczeństwa i organizacji, związaną 

z emigrantami były bardzo istotne działania Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Ochrony 

Ludności wraz z Wydziałem Księgowości. Jako starosta koordynował te czynności na terenie 

powiatu. Jako samorząd powiatowy wykonywaliśmy szereg dodatkowych czynności również 

zleconych przez Wojewodę Mazowieckiego. Pan Starosta złożył podziękowania wszystkim 

gminom należącym do naszego powiatu, bo dzięki współpracy, można było to zadanie 

wykonać w sposób najlepszy z możliwych (do tej pory nie ma żadnych uwag w tej kwestii). 

Nie był to łatwy proces, trwa on do dziś i odgrywa ogromną rolę w pracy wielu pracowników 

Starostwa. 

Najważniejsze działania podjęte w roku 2022, poza sprawami związanymi z Covid-em, 

skupiały się na pomaganiu i działaniach wspomagających organizacje i stowarzyszenia 

pozarządowe, dostosowaniu oferty edukacyjnej do rynku pracy, wspieraniu szkolnictwa 

zawodowego w tym doposażeniu różnego rodzaju pracowni naukowych, stworzeniu 

w porozumieniu z lokalnymi pracodawcami oferty kursów kwalifikujących, 

przekwalifikujących oraz doskonalących do rynku pracy. 

Wdrażaliśmy e-usługi oraz e-sługi zdrowotne, zwiększaliśmy dostęp komunikacji wewnątrz 

powiatu poprzez budowę i modernizację dróg, remontowaliśmy infrastrukturę wokoło 

drogową. 

Wspieraliśmy szpital nowodworski, żeby zapewnić ciągłą pracę placówki, jednocześnie 

zmaksymalizować opiekę nad naszymi pacjentami. 

Zmodernizowaliśmy obiekty użyteczności publicznej, dostosowując je także do potrzeb osób 

niepełnosprawnych. 

Pan Starosta podziękował wszystkim kierownikom, dyrektorom i pracownikom Starostwa, 

było widać ogromne zaangażowanie we wszystko to, co ustalał Zarząd. Pan Starosta jest 

przekonany że w realiach gospodarczo - ekonomicznych roku 2022 Zarząd bardzo się 

sprawdził, za co dziękuje Członkom Zarządu. 

- Katarzyna Kręźlewicz – w nawiązaniu do wypowiedzi Pana Starosty odnoszącej się do 

infrastruktury drogowej i podejścia Zarządu do tego tematu poruszyła temat drogi 

w Górkach. W drodze są wyrwy, przez co droga zrobiła się szerokości do przejazdu przez 

jeden samochód. W Górkach utworzone zostały Warsztaty Terapii Zajęciowej, jednym 
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z minusów tego położenia jest dojazd. Na posiedzeniu komisji usłyszała, że jest dojazd 

poprzez Leoncin, co jest dalekim objazdem, 2,5 krotnie większym. Obiecała, że w czasie 

wakacji zrobi fotorelację z dróg, które podobno są w gorszym stanie, zobaczy jakie instytucje 

znajdują się przy nich (szkoły, przychodnie). Podejście Zarządu do kwestii tej drogi jest 

niezrozumiałe. Wstrzyma się od głosu przy głosowaniu nad wotum zaufania. 

- Anna Maliszewska – w pełni popiera zdanie Pani Kręźlewicz, tym bardziej, że wielokrotnie 

była prośba, również Pani Kapałki, o zorganizowanie objazdowej komisji w celu obejrzenia 

dróg i wskazania tych najgorszych. Stan drogi do Górek jest bardzo zły, mieszkańcy cały czas 

proszą o interwencję, Zarząd nie wykazał dobrej woli w tej kwestii. Również wstrzyma się od 

głosu przy głosowaniu nad wotum zaufania. Zarząd nie wykazał dobrej woli, aby dokonać 

takiej wspólnej wizji dróg powiatowych w celu wspólnej oceny ich stanu. 

- Elżbieta Kapałka – podziękowała Zarządowi o przychylenie się do wniosku o  remont drogi 

Stanisławów – Nowiny, wszyscy mieszkańcy bardzo się cieszą z tej inwestycji. Liczy, że Zarząd 

zrealizuje swoją obietnicę z końca 2021 roku, co do naprawy drogi Górki – Kampinos od 

Dąbrowy. Tak jak mówiła Pani Krężlewicz objazd 2,5 razy dłuższą drogą, aby dojechać w to 

samo miejsce, czyli do Dąbrowy przez Leoncin. Prosi o przychylenie się do wniosku 

i zorganizowanie wizji lokalnej dróg powiatowych. Działania powinny być poza podziałami. 

Z propozycją dołożenia środków wyszli Wójtowie gmin Czosnów i Leoncin, niestety nie udało 

się zrealizować. Prosi o pamięć i wykonanie tej inwestycji w najbliższym czasie. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – ad vocem do wypowiedzi Pani Kręźlewicz i Pani 

Maliszewskiej zwrócił uwagę, że w protokole z prac Zarządu jest pozytywna opinia, co do 

sensu robienia tej drogi. Nikt z Członków Zarządu nie powiedział, że ta droga jest 

w doskonałym stanie i nie wymaga remontu. Natomiast około 10 dróg powiatowych można 

tak samo opisać. Zarząd dostosowuje projekty remontowe i modernizacyjne do posiadanych 

środków. 

- Katarzyna Kręźlewicz – absolutorium jest dla całego Zarządu, a na posiedzeniu komisji były 

przykre słowa, doprowadzenie do licytowania się. Mamy tutaj najsłabszych mieszkańców, 

uczestników Warsztatów. Zamiast jechać pół godziny będą jechać półtorej, ale to nie jest 

istotne - takie było podejście podczas dyskusji. Nie wie z jakiego powodu jest ociąganie się 

z obejrzeniem tych niby najgorszych dróg. 

- Marcin Manowski – ponawia prośbę o zorganizowanie komisji objazdowej po drogach 
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powiatowych. Pan Starosta przywołując 10 dróg w takiej samej jakości, jak droga w Górkach, 

chyba nie zdaje sobie sprawy jak ta droga wygląda. 

Dziękuje, że udało się otworzyć inwestycję drogi do Krubiczewa, na którą mieszkańcy czekali 

kilkanaście lat. 

Ponadto prosi o informację jakie działania powiat planuje podjąć na drodze Sowia Wola – 

Czosnów w kwestii odwodnienia, które jest jeszcze w kilku miejscach niewystarczające. 

- Paweł Calak – wicestarosta – poinformował, że w ramach bieżącego utrzymania, po kolei 

miejsca zastoin wody będą usuwane. 

Odnośnie drogi w Górkach powiedział, że tam droga też była robiona, w 2018 roku 

wydatkowane zostały środki w kwocie 1.400tys.zł, w roku 2021 kwota 2.200tys.zł. Jest 

wykonane 4 kilometry dobrej, asfaltowej drogi. Wyremontowane zostały również dwa mosty 

w ramach pozyskania środków na obiekty mostowe. Nic tam nie było robione przez 

kilkadziesiąt lat, prosi aby nie mówić, że Zarząd zostawił tę miejscowość bez żadnego 

wsparcia. Nie da się zrobić wszystkiego od razu, w tamtym rejonie zostały zrobione drogi za 

kwotę prawie 15mln.zł. Do Warsztatów Terapii Zajęciowej jest nowa droga dojazdowa, 

można dojechać z każdej strony. Pytanie która droga obecnie jest ważniejsza do zrobienia: 

przez Górki czy przez Leoncin? Gdzie jest większy ruch i większe zapotrzebowanie 

mieszkańców na dojazd do swoich posesji? Powiat ma 200km dróg, ciężko jest wszystko 

zrobić na raz i zadowolić wszystkich. 

- Marcin Manowski – zaskoczony jest powyższą wypowiedzią. Nie był radnym powiatu 

w tamtej kadencji i nie rozumie dlaczego droga do Górek była robiona od drugiej strony. 90% 

mieszkańców jadących gdziekolwiek, czy korzystających z Warsztatów korzysta z drogi od 

trasy na Błonie. Ponownie prosi o zorganizowanie objazdowego posiedzenia po drogach 

powiatowych, aby móc zobaczyć te 10 dróg w podobnym stanie jak w Górkach. 

- Anna Maliszewska – zgadza się, że jest ograniczony budżet i nie wyszko da się zrobić na raz, 

dziękuje za to co zostało zrobione. Natomiast na tamtej drodze jest dziura na dziurze. Mamy 

już lipiec, realizowane są naprawy w ramach bieżącego utrzymania, a tam nie da się 

normalnie przejechać, bo cały czas wpada się w dziury, to chyba nie jest tak jak być powinno. 

Ta droga się rozpada, proszą o wykonanie generalnego remontu, jeśli nie ma środków, to 

dziury powinny być załatane w ramach napraw bieżących. 

- Katarzyna Kręźlewicz – chce odnieść się do zdziwienia Pana Manowskiego dlaczego była 

remontowana droga z drugiej strony Górek. Wystarczyło zapytać, takimi pytaniami stwarza 
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się wrażenie niefrasobliwości osób podejmujących decyzje. Między innymi nieuregulowany 

stan prawny części drogi i poboczy niewyremontowanej drogi o tym zadecydował, jak 

również możliwość pozyskania środków na taką, a nie inną drogę. 

- Marcin Manowski – w kwestii uregulowania stanu prawnego ma pytanie, czy stan ten jest 

uregulowany, czy przy jakiś naborach wniosków może droga być zgłoszona do realizacji? 

Natomiast cieszy się, że wspólne działania z Panią Elżbietą Kapałką i wnioski dotyczące drogi 

Leoncin - Krubiczew zostały wysłuchane, za co bardzo dziękuje. 

- Paweł Calak – wicestarosta – droga nie ma uregulowanego stanu prawnego, ale część drogi 

mogłaby być wyremontowana, gdyby jakieś środki można było pozyskać, nie ma możliwości 

remontu całej drogi na raz. Zgadza się z wypowiedzią Pani Kręźlewicz, że w tamtym czasie nie 

było możliwości remontu drogi z drugiej strony, subwencja mostowa pozowała na remont 

tamtej drogi. 

- Elżbieta Kapałka – zadała pytanie: jaki plan na Powiat na remont tej drogi, czy jest jakaś 

koncepcja, zbliża się czas składnia wniosków do budżetu na przyszły rok. Czy droga Górki – 

Kampinos – Dąbrowa będzie ujęta w tym budżecie? 

- Paweł Calak – wicestarosta – dostaliśmy dofinansowanie, jeżeli udało by się uzyskać jakieś 

oszczędności, to część drogi mogliby postarać się zrobić. Obecnie nic nie może obiecywać, bo 

nie jest możliwe określenie cen i oszacowanie oszczędności poprzetargowych. Droga na 

pewno jest do zrobienia. Ze środków bieżącego utrzymania dróg będą starać się poprawić 

drogę, ale najlepszym rozwiązaniem jest zrobienie nowej drogi. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – Zarząd za każdym razem, przed złożeniem aplikacji, albo jego 

przedstawiciele jadą na drogę i zdają relację Członkowi Zarządu. Członkowie Zarządu na 

bieżąco analizują sytuację. Jeżeli kwoty są ograniczone, to starają się je tak dopasować, żeby 

w miejscach „zapalnych” o których jest mowa było zrobione. 

- Elżbieta Kapałka – poprosiła o informację, czy do budżetu na przyszły rok będzie to 

wpisane, jakie są plany Zarządu? 

- Krzysztof Kapusta – starosta – jeżeli margines finansowy pozwoli to będzie to także 

wpisane. 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 
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 - Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

podziękował Zarządowi za wspaniałą pracę, poinformował że opinia komisji jest pozytywna.   

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały 

w sprawie wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Nowodworskiego. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie wotum zaufania dla Zarządu 

Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Anna 

Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, 

Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, 

Mariusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/345/2023 w sprawie wotum 

zaufania dla Zarządu Powiatu Nowodworskiego. 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok (załącznik nr 5 do protokołu); 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury i 

Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

 - Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że opinia komisji również jest pozytywna. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/346/2023 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok. 

3) absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok (załącznik nr 6 do protokołu); 

Przewodniczący Rady zaproponował procedowanie w tym punkcie według następującego 

porządku: 

1. Wystąpienie Starosty Powiatu, zapoznanie radnych z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu. 

2. Wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: przedstawienie wniosku Komisji oraz 

odczytanie opinii RIO w sprawie ww. wniosku. 

3. Wystąpienia Radnych – dyskusja. 

4. Głosowanie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Do powyższej propozycji nie zgłoszono uwag. 

ad.1) Krzysztof Kapusta – starosta nowodworski – podejmowana za chwilę uchwała jest 

podsumowaniem wszystkiego co zostało zawarte w raporcie o stanie Powiatu, na 

posiedzeniach Zarządu Powiatu, a także wypadkową różnych spotkań z mieszkańcami. 

Finanse samorządu Powiatu Nowodworskiego stwarzają ciągle zagrożenia i tworzą aurę 

niepewności. Nie jest możliwe przewidzenie, co będzie za pół roku. Ta niepewność 
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powoduje, że przyglądali się każdej wydawanej złotówce. Dlatego prosi o uwzględnienie 

otoczenia ekonomicznego, bo ono jest bardzo trudne. Związane z tym są niepokoje o służbę 

zdrowia, koszty utrzymania, w tym za energię elektryczną, której ceny na przyszły rok nie 

znamy. Wszystko to powoduje, że wszelkiego rodzaju aplikacje, realizacje projektów, które 

uznajemy za bardzo ważne dla Powiatu odwlekamy w czasie, albo je rozkładamy w czasie. 

Prosi o wzięcie tego pod uwagę. 

- Ewa Kałuzińska – skarbnik – odczytała Uchwałę nr 3.e/329/2023 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 27 kwietnia 2023r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez  

Zarząd Powiatu Nowodworskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok (załącznik 

nr 7 do protokołu). Opinia, o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Nowodworskiego 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok, jest pozytywna. 

ad.2) Mariusz Ziółkowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Uchwałę Komisji 

Rewizyjnej z dnia 29 maja 2023r. (załącznik nr 8 do protokołu). Komisja wydała pozytywna 

opinię o wykonaniu budżetu Powiatu Nowodworskiego za 2022 rok i występuje do Rady 

Powiatu z wnioskiem o udzielenie Zarządowi Powiatu Nowodworskiego absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. Regionalna Izba Obrachunkowa Uchwałą nr 

3.f.1/320/2023 z dnia 14 czerwca 2023r. (załącznik nr 9 do protokołu) pozytywnie 

zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej. 

ad.3) W dyskusji głosów nie zabrano. 

ad.4) Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 
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Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/347/2023 w sprawie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok.  

Przewodniczący Rady pogratulował Panu Staroście i Zarządowi uzyskanego absolutorium za 

2022 rok. Również, w imieniu Rady Powiatu, podziękował wszystkim kierownikom jednostek 

organizacyjnych powiatu. Szczególne podziękowania skierował do Pani Skarbnik i podległego 

jej Wydziału. 

4) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 10 do 

protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 
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Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/348/2023 w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

5) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (załącznik nr 11 do protokołu); 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, 

Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kapusta 

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/349/2023 zmieniającą uchwałę 

budżetowa na 2023 rok. 

6) zaciągnięcia długoterminowego kredytu (załącznik nr 12 do protokołu); 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 
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- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz 

Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Kapusta, Anna Maliszewska  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/350/2023 w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

7) powierzenia przez Powiat Gminie Zakroczym zadanie zarządzania drogą powiatową nr 

3001W Stara Wrona – Wojszczyce – Zakroczym – do drogi nr 62 (załącznik nr 13 do 

protokołu) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie powierzenia przez Powiat 
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Gminie Zakroczym zadanie zarządzania drogą powiatową nr 3001W Stara Wrona – 

Wojszczyce – Zakroczym – do drogi nr 62. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/351/2023 w sprawie w sprawie 

powierzenia przez Powiat Gminie Zakroczym zadanie zarządzania drogą powiatową nr 

3001W Stara Wrona – Wojszczyce – Zakroczym – do drogi nr 62. 

8) powierzenia przez Powiat Gminie Pomiechówek zadania zarządzania drogą powiatową nr 

2409W Pomiechówek – Nasielsk oraz drogą powiatową nr 2401Wśnadówko – Goławice – 

Pomiechówek w związku z realizacją projektu „Rozwój zrównoważonej multimodalnej 

mobilności w Gminie Pomiechówek i obszarze funkcjonalnym Warszawy” (załącznik nr 14 do 

protokołu) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie powierzenia przez Powiat 

Gminie Pomiechówek zadania zarządzania drogą powiatową nr 2409W Pomiechówek – 

Nasielsk oraz drogą powiatową nr 2401Wśnadówko – Goławice – Pomiechówek w związku z 
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realizacją projektu „Rozwój zrównoważonej multimodalnej mobilności w Gminie 

Pomiechówek i obszarze funkcjonalnym Warszawy”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/352/2023 w sprawie 

powierzenia przez Powiat Gminie Pomiechówek zadania zarządzania drogą powiatową nr 

2409W Pomiechówek – Nasielsk oraz drogą powiatową nr 2401Wśnadówko – Goławice – 

Pomiechówek w związku z realizacją projektu „Rozwój zrównoważonej multimodalnej 

mobilności w Gminie Pomiechówek i obszarze funkcjonalnym Warszawy”.  

9) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (załącznik nr 15 do protokołu); 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/353/2023 w sprawie zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

10) zwiększenia w roku 2023 zryczałtowanej kwoty w placówkach opiekuńczo- 

wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie Powiatu Nowodworskiego 

o wydatki związane z dofinansowaniem wypoczynku poza miejscem zamieszkania dzieci 

w wieku od 6 do 18 roku życia (załącznik nr 16 do protokołu) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury i 

Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zwiększenia w roku 2023 

zryczałtowanej kwoty w placówkach opiekuńczo- wychowawczych typu rodzinnego 

prowadzonych na zlecenie Powiatu Nowodworskiego o wydatki związane z 

dofinansowaniem wypoczynku poza miejscem zamieszkania dzieci w wieku od 6 do 18 roku 

życia. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/354/2023 w sprawie w sprawie 

zwiększenia w roku 2023 zryczałtowanej kwoty w placówkach opiekuńczo- 

wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie Powiatu Nowodworskiego 

o wydatki związane z dofinansowaniem wypoczynku poza miejscem zamieszkania dzieci 

w wieku od 6 do 18 roku życia.  

11) przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy domowej na lata 2023 – 2025 (załącznik nr 17 do protokołu); 

W dyskusji udział wzięli: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy domowej na 

lata 2023 - 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 
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Katarzyna Kręźlewicz , Anna Maliszewska , Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski , Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski , Kamil Szafrański , Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski , Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/355/2023 w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy domowej na lata 2023 - 2025. 

12) przyjęcia Powiatowego Programu Oddziaływań Korekcyjno - Edukacyjnych wobec osób 

stosujących przemoc domową na lata 2023 – 2025 (załącznik nr 18 do protokołu); 

W dyskusji udział wzięli: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Oddziaływań Korekcyjno - Edukacyjnych wobec osób 

stosujących przemoc domową na lata 2023 - 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 
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Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/356/2023 w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Oddziaływań Korekcyjno - Edukacyjnych wobec osób stosujących 

przemoc domową na lata 2023 - 2025. 

13) rocznego sprawozdania finansowego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim za rok obrotowy od 01.01.2022r. do 31.12.2022r. (załącznik nr 19 do 

protokołu) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – jako przewodniczący Powiatowej Społecznej Rady 

Nowodworskiego Centrum Medycznego poinformował, że Rada pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosownie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie 

rocznego sprawozdania finansowego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim za rok obrotowy od 01.01.2022r. do 31.12.2022r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, 

Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Jan Serwatka 
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Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVII/357/2023 w sprawie przyjęcia 

uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie rocznego sprawozdania finansowego 

Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim za rok obrotowy 

od 01.01.2022r. do 31.12.2022r. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik 20 nr do protokołu. 

5. Informacja dotycząca bieżącego funkcjonowania Nowodworskiego Centrum 

Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim wg. stanu na dzień 30.04.2023r. (załącznik nr 

21 do protokołu) 

W dyskusji głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu informację 

przyjęła. 

6. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady (załącznik nr 22 do protokołu). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Małecka – został przeprowadzony konkurs na dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych 

w Nasielsku, dyrektor został wyłoniony, w trakcie pojawiły się zarzuty, sprawa jest w 

prokuraturze i kuratorium. Zarząd zasięgał opinii prawnika odnośnie unieważnienia 

przeprowadzonego konkursu, jest to niemożliwe, bo wszystko było przeprowadzone zgodnie 

z procedurami. Pytanie: czy osoba, która wygrała w  konkursie, a przeciwko niej toczy się 

postępowanie w prokuraturze i kuratorium będzie dyrektorem szkoły? Czy do czasu 

wyjaśnienia tę funkcje będzie sprawował na przykład zastępca dyrektora? Czy w takim 

przypadku kuratorium wyrazi zgodę na powołanie osoby do kierowania placówką? 

- Krzysztof Kapusta – starosta – sprostował, że Zarząd nie podejmował rozmów z prawnikami 

aby unieważnić konkurs, tylko w celu ustalenia, czy nie ma zagrożeń dla wyników konkursu 

i czy wszystkie procedury zostały zachowane, analizując jednocześnie sytuację. Zarząd przyjął 

wyniki konkursu, uznał osobę, która wygrała konkurs, że będzie dyrektorem. Nic na to nie 

wskazuje, żeby były jakieś zarzuty wobec niego. Obecna Pani dyrektor swoją funkcję pełni do 

dnia 31 sierpnia, w ostatnich dniach sierpnia nowy dyrektor przejmie placówkę. 

- Anna Małecka – czy pracodawcą dyrektora jest organ prowadzący? Od pracodawcy zależy 

czy zawiesi przekazanie stanowiska do czasu wyjaśnienia? Tak jest w przypadku nauczycieli. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – potwierdził, że pracodawcą jest organ prowadzący, są 

wyjaśnienia, przyszły odpowiedzi z kuratorium, dyrektor przejmie obowiązki. 

- Innych głosów nie zabrano. 
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7. Interpelacje i zapytania 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło zapytanie od radnej Pani Anny Małeckiej, 

zostało przekazane do Starosty.  

8. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady – podziękował, w imieniu mieszkańców, za uporządkowanie sprawy 

związanej z drogą, znakiem, przejściem dla pieszych na ulicy Paderewskiego w okolicach 

bloku na przeciwko „Naszej Przychodni”. 

- Dariusz Tabęcki – w związku z udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu podziękował 

również pracownikom Starostwa za dobrą pracę. Wszyscy byśmy chcieli załatwić wszystkie 

sprawy, mieć usatysfakcjonowanych mieszkańców, ale wiemy że tak się nie da. Musimy 

rozmawiać, dążyć do lepszych inwestycji, między innymi w tym celu była dzisiaj uchwała 

w sprawie zaciągnięcia kredytu. Natomiast nie jest możliwe przewidzenie co będzie za 

miesiąc, czy dwa miesiące. Podziękowania dla Pani Skarbnik i pracowników Starostwa, którzy 

zawsze są pomocni. 

- Anna Maliszewska – przyłącza się do podziękowań, tak to dzięki pracownikom Starostwa, 

kierownikom, Pani Skarbnik, jest tak świetnie to wszystko zorganizowane i dobry wynik na 

koniec 2022 roku. 

- Anna Małecka - również przyłącza się do podziękowań za dobrą pracę i trud na rzecz 

Powiatu. 

Następnie poruszyła sprawę remontu podłóg w Liceum Ogólnokształcącym, poprosiła 

o informację kiedy wchodzi wykonawca robót na teren szkoły? 

Powiat pozyskał środki na budowę boiska dla Liceum Ogólnokształcącego w Nasielsku, kiedy 

możemy się spodziewać, że szkoła będzie cieszyła się nowym boiskiem? 

- Paweł Calak – wicestarosta – odnośnie boiska poinformował, że w procedurze przetargowej 

termin wykonania określony jest do końca roku. Natomiast na remont podłogi przetarg był 

rozstrzygnięty 21 czerwca, jest kilka dni na podpisanie umowy i będzie realizacja. Nie zna 

dokładnej daty wejścia wykonawcy na budowę, wykonanie będzie do końca sierpnia. 

- Elżbieta Kapałka – również pogratulowała wyników w pracy Starostwa pod kierownictwem 

Zarządu. Następnie zapytała: jaka była decyzja o wstrzymaniu się od głosu Przez Pana 

Starostę w odniesieniu do poręczenia kredytu dla Nowodworskiego Centrum Medycznego? 
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- Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę, że żaden radny, w tym Pan Starosta, nie musi się 

tłumaczyć z tego jak głosował. Przewodniczący Rady uchylił to pytanie. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – zwrócił uwagę, że nie głosowaliśmy za poręczeniem kredytu 

dla Centrum. 

Następnie Pan Starosta podziękował za uznanie dla pracy Zarządu, jak również sam 

podziękował wszystkim pracownikom począwszy od Biura Podawczego, aż do Pani Skarbnik 

i Pani Sekretarz. 

- Przewodniczący Rady – podziękował Członkom Rady za pracę w komisjach. Zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury i Bezpieczeństwa 

Publicznego o zaplanowanie objazdowego posiedzenia komisji po drogach powiatowych. 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktur 

i Bezpieczeństwa Publicznego – poinformował, że w miesiącach lipiec – sierpień, takie 

posiedzenie może zostać zorganizowane. 

9. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - przewodniczący Rady – 

o godz. 10:09 zamknął obrady LVII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Zdzisław Szmytkowski 

Przygotowała: Mariola Tomaszewska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


